
 

 

 

PROTOKÓŁ SESJI XII 

z dnia 29.01.2020 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie 
porządku obrad 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad" 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad" 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

 

Przyjęto porządek obrad o następującej treści 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Wystąpienie Radnych Sejmiku Województwa Pomorskiego 

3. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji 

4. Wystąpienie Kierownika Komisariatu Policji w Sadlinkach 

5. Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2020r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2020r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2020r 

11. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta Kwidzyna w 

Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w Polsce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony 

do 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej 

jako pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w budynku Białki 65, stanowiących 

własność Gminy Sadlinki 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2 Wystąpienie Radnych Sejmiku Województwa Pomorskiego 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wystąpienie Radnych Sejmiku Województwa Pomorskiego" 

Arwid Żebrowski- jestem wiceprzewodniczącym komisji ochrony zdrowia i ochrony 

środowiska, dostrzegam te same problemy co mieszkańcy, problemy z ochroną zdrowia, 



 

 

problemy z brakiem kolei. Wielkim problemem są problemy drogowe, czynimy wiele w tym 

temacie. Dużym problemem jest również ochrona przeciwpowodziowa jest teren natura 2000, 

problem ASF, problem suszy. Problemy z melioracją, czynimy tu dużo, lobbujemy od strony 

rządowej. Dziękuje za zaproszenie 

JG- Czy są pytania do radnego 

Grzegorz Kopecki- Fajnie Pan opowiadał ale w kwestii dróg wojewódzkich nic się tu nie 

dzieje. Pan jest mieszkańcem tej gminy, pan zdaje sobie sprawę. Byli tu Panowie z Wód 

Polskich co z przepustami dlaczego rolnicy mają sami naprawiać. 

AŻ- jeżeli chodzi o drogi to czynimy dużo. Wiem po rozmowie z Panem Wojewodą że środki 

zostały niewykorzystane. Gmina Sadlinki uczyniła wiele, ale można więcej.. My ze swojej 

strony zrobimy wszystko aby pomóc. Jeżeli chodzi o przepusty ja się zgadzam z panem. 

PW- czy znamy termin zakończenia remontu linii kolejowej, czy prawda że potrwa to jeszcze 

2 lata. 

KŚ- odnośnie bobrów, Pan nic nie powiedział bo to już w naszej gminie jest szkodnik 

AŻ- Zgadzam się z Panem, Ja sam mieszkam blisko wału. Brak odwagi decydentów w 

sprawie odłowu bobra i odwiezienie go tam gdzie się przyda jego działalność. Jestem 

miłośnikiem zwierząt ale co do bobra mam wyrobione zdanie 

MB- Pytanie o służbę zdrowia, jaką pełni Pan role w komisji, Czy może Pan powiedzieć 

szerzej o służbie zdrowia 

AŻ- Podległe nam jako sejmikowi, to szpital w Prabutach. Jeżeli chodzi o opiekę to potrzeba 

wiele decyzji systemowych. Nie uchylam się od odpowiedzialności  jako członek partii 

rządzącej i widzę pewne poprawy, zwłaszcza jeżeli chodzi o onkologie. Widzimy braki na 

terenach małych miast, dużo się poprawiło są też braki. Wiąże się to również z tym że 

niektóre dziedziny są niedoszacowane a niektóre przeszacowane. 

PW- Urząd marszałkowski niewiele może pomóc w sprawie bobrów, tu można jedynie prosić 

Panów o działania w kierunku wywierania wpływu na rząd w tej sprawie. My mamy prośbę o 

unoszenie głosu tam gdzie będzie słyszalny bo z bobrami trzeba coś zrobić 

AŻ- zgadzam się , problemem są ekolodzy, nie chodzi o odstrzał ale o odłowienie 

JG- Chodzi o poparcie starań w sprawie reorganizacji skrzyżowaniu w białkach na Olszanice, 

bo skrzyżowanie  jest niebezpieczne 

AŻ- zgadzam się z Panem 

ML- lokalne pytanie o Ośrodek Zdrowia, trzeba stać przed ośrodkiem zdrowia.. Martwię się o 

ludzi starszych. Mam prośbę czy nie można wpłynąć na Panią doktor 

AŻ-  Nie mam wpływu na działalność Przychodni w Sadlinkach. Jedynie pozostaje skarga do 

NFZ w związku z wykonywaniem kontraktu 

ISZ- Pytanie o wirus, czy są jakieś poczynania w tym kierunku w naszym województwie, czy 

Pan coś wie 

AŻ- to jest świeży temat. Na razie jeszcze nic. To jest raczej poziom rządowy. W Polsce nie 

stwierdzono przypadku 

JG- Dziękujemy Panu Arwidowi  Zebrowskiemu, zapraszam Pana Jerzego Kozdronia 

JK- Ja jestem Przewodniczącym Komisji Skarg i wniosków, jestem również członkiem 

Komisji rewizyjnej. Problem jest taki że radny nie jest załatwiaczem interesów. On jest 

reprezentantem województwa. On ma pilnować żeby region rozwiał się w zrównoważony 

sposób.  

Wracając do postulatów drogi wojewódzkie są zaniedbane. Ja nie będę tłumaczył władz 

wykonawczych. W naszym województwie jest 105 km dróg wojewódzkich, droga Iława 

Kwidzyn jest kosztowna, Najpierw trzeba skończyć rozpoczęte inwestycje. Ja zwracam 

uwagę że trzeba zrobić mapę/plan inwestycji kiedy jaką drogę będziemy robić. Trzeba 

uczciwie zrobić taki plan. Minęło 30 lat i cały czas się o tym mówi a nic się nie robi. Jeżeli 

chodzi o bobry to ja się na tym nie znam 

MT- Dlaczego niektóre drogi są wojewódzkie choć w rzeczywistości nimi nie są, np. droga w 

Okrągłej Łące 

JK- Problem jest zastały Logiczne byłoby spotkać się z marszałkiem i wyjaśnić że, My tę 

drogę przejmiemy jak ją wyremontujecie. 



 

 

PW- Droga może zmienić kategorię o jedną, czyli wojewódzka nie może stać się drogą 

gminną 

JG- to są lata zaległości, o tym planie przebudowy. My o tym mówimy od lat. Plany dla nas 

mówiły że za 5 lat zrobimy drogę, zmienia się władza zmienia się plan 

JK- Drogi stały się drogami samorządowymi od 2001 roku, do tego czasu było u nas 

województwo elbląskie, w tamtym czasie nie robiono nic z drogami naszego powiatu, 

JG- to są zaległości systemowe 

ML- My nie traktujemy was jako załatwiaczy, my was traktujemy jako Naszych Ludzi w 

województwie. Podoba mi się plan Mapy inwestycji, Pytanie mam odnośnie śmieci co tymi 

cenami. 

JK- My jesteśmy przymuszani przez EU do segregacji, 50% odpadów musi wrócic do 

powtórnego użytku, chodzi o odzyskiwanie. Jedni segregują a drudzy nie. Firmy nie są 

dostosowane do odbioru. W przyszłości śmieci będą indywidualizowane. Problem z 

plastikiem, my musimy zacząć z tym walczyć 

ISZ- Co pan myśli o naszych reprezentantach w EU, dlaczego głosują przeciw Polsce, co Pan 

jako prawnik uważa o reformie Sądownictwa 

JK- Oni nie mówili na Polskę. Oni tam występują jako Europejczycy a nie jako Polacy. Oni 

nie mówią przeciw Polsce, oni zwracają uwagę że kraj idzie w złym kierunku. Jednym się to 

podoba drugim nie 

MZ- Wspomniał Pan o lekarzach tyle jest prywatnych klinik. W NFZ czeka się na wizyte a 

prywatnie bez problemu, 

JK- Gdyby NFZ płacił lepiej za usługi to byłoby lepiej 

JG- Podziękował radnym za przybycie  

 

 

Ad. 3 Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji" 

Łukasz Rzepny- Od marca 2019 kiedy objąłem kierownictwo na posterunku w Sadlinkach 

stan osobowy zwiększył się o jedną osobę, przedstawił dane statystyczne odnośnie zdarzeń na 

terenie gminy 

PW- Nie będę pytać bo spotykamy się na bieżąco. Ja chciałam podziękować za współprace. 

Pan kierownik jest stąd i zna nasze problemy, tu potrzebna jest ścisłą współpraca. To nie 

chodzi o donoszenie ale dbanie o nasze bezpieczeństwo. 100 tys wydane na wyłapywanie 

bezpańskich psów. 

Na ręce Pana kierownika podziękowania 

ŁRZ- Dużo ludzi pojawia się w sprawie bezpańskich psów, mamy dużo zgłoszeń. 

Dzielnicowi jeżdżą do mieszkańców i prowadzą rozmowy. Mandaty nakładamy na 

najbardziej opornych. 

MB- Ja również chciałam podziękować, Rolnicy mają problemy z wywożeniem płodów, 

dziękuje za nie karanie rolników. Dziękuje w imieniu rolników. 

MZ- Jeśli można. Na terenie Karpin widać was. Prosił bym o więcej 

JG- Dziękujemy że posterunek nie został zamknięty. Jesteśmy gminą rozwijającą się liczba 

zagrożeń wzrasta 

ISZ- pytanie o narkomanie i dopalacze 

ŁRZ- w Bronisławowie była zatrzymana jedna osoba . Nasi mieszkańcy zatrzymywani są 

dość regularnie na terenie Kwidzyna 

 

Ad. 4 Wystąpienie Kierownika Komisariatu Policji w Sadlinkach 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wystąpienie Kierownika Komisariatu Policji w Sadlinkach" 



 

 

Szatkowski Jerzy Z-ca Komendanta Powiatowego Policji- Dziękuje za podziękowania dla 

Policji. Również chciałem podziękować Panu Kierownikowi posterunku za jego prace. W 

ramach policji powiatowej mamy dość duże braki , 10 wolnych wakatów, razem z 

zwolnieniami chorobowymi są to duże braki 

JG- Dziękujemy za wsparcie w działaniach ułatwiających ruch, dziękujemy za przybycie 

 

Ad. 5 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o 
złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta." 

PRZERWA 
Przewodniczący zarządził przerwę w obradach rady14.05-14.20 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta." 

 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Interpelacje i zapytania radnych." 

 

Ad. 7 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym." 

PW- Szanowni Państwo ostatnia sesja 18 grudnia okres świąteczny wiele spotkań 

świątecznych, tam gdzie mogłam tam byłam. W grudniu zmarł pan Świokło, wieloletni lekarz 

weterynarii powiatowej 

Spotkania Noworoczne. Przygotowujemy się do złożenia wniosku w ramach działania 6.22 

Konkurencja jest ogromna 

25 stycznia Pan Piwowarski z grabowa obchodził 100 urodziny. W OSP Olszanica było 

spotkanie sprawozdawcze  połączone z uroczystością przekazania auta, udział brał również 

Ksiądz. 

Przed świętami było spotkanie w Gilwie, podniesiono składki za śmieci. Słyszymy o 

kolejnych podwyżkach 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
Sadlinki na 2020r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2020r." 

Bartosz Wiącek odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki 

na 2020r 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2020r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 



 

 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Sadlinki na 2020r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2020r." 

BW odczytał uchwałę sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2020r 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2020r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 
Sadlinki na 2020r 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2020r" 

BW odczytał uchwałę w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2020r 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2020r" 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta 
Kwidzyna w Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w 
Polsce. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta Kwidzyna w 

Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w Polsce." 

BW odczytał uchwałę w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta Kwidzyna w 

Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w Polsce 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta Kwidzyna w 

Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w Polsce." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 



 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony 

do 3 lat." 

BW odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony 

do 3 lat. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony 

do 3 lat." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych." 

BW odczytał uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 
nieruchomości sprzedawanej jako pomieszczenia mieszkalne znajdujących się 
w budynku Białki 65, stanowiących własność Gminy Sadlinki 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej jako 

pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w budynku Białki 65, stanowiących własność 

Gminy Sadlinki" 

BW odczytał uchwałę w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej 

jako pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w budynku Białki 65, stanowiących 

własność Gminy Sadlinki 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 



 

 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej jako 

pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w budynku Białki 65, stanowiących własność 

Gminy Sadlinki" 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 15 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wolne wnioski i informacje." 

Mirosław Tadejewski- Trzeba zrobić przegląd oświetlenia 

MB- Kto zostanie zaproszony na sesje 

JG- Radnych powiatu w lutym a Zarząd Dróg Wojewódzkich w marcu 

 

Ad. 16 Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy." 

Przewodniczący zarządził zamkniecie sesji rady 15.15 

  



 

 

GŁOSOWANIA 

Lista głosowań 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2020r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na 2020r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 

2020r 

5. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie obwodnicy miasta Kwidzyna w 

Rządowym Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w Polsce. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 

oznaczony do 3 lat. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 29 maja 2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w budynku Białki 65, 

stanowiących własność Gminy Sadlinki 

 

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (8) Przeciw (1) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

 

Zdankiewicz Mirosław 

 

  

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Gminy Sadlinki na 2020r. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 

2020r. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 
stałych Rady Gminy Sadlinki na 2020r 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o ujęcie 
obwodnicy miasta Kwidzyna w Rządowym 

Programie Budowy Stu Obwodnic małych miast w 
Polsce. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
VII/67/2019 Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 maja 

2019r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

  



 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty 
od ceny nieruchomości sprzedawanej jako 

pomieszczenia mieszkalne znajdujących się w 
budynku Białki 65, stanowiących własność Gminy 

Sadlinki 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (9) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

 


